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Πpακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε έκτακτη συνεδρία που έγινε στα
γραφεία του Συμβουλίου στις 25/02/2021
Ap. πρακτικών 5/2021

Παρόντες:
Ο κ. Λάζαρος Λαζάρου Πρόεδρος
Ο κ. Χάρης Στυλιανίδης Μέλος
Η κ. Στάλα Αχιλλέως Μέλος
Ο κ. Μάρκος Φουτάς Μέλος
Ο κ. Ανδρέας Θεοδούλου Μέλος
Ο κ. Κυριάκος Φουτάς Μέλος
Ο κ. Ανδρέας Λαζάρου Μέλος
Ο κ. Ανδρέας Φιλίππου Μέλος
Ο κ. Κυριάκος Ψωματής Μέλος

ΛΙΟ

Παρακαθήμενοι:
Ο κ. Πέτρος Φουτάς Γραμματέας

ΘΕΜΑΤΑ:
1.0.0. ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ

Έγινε ανάγνωση και έγκριση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας με κάποιες
τροποποιήσεις και την υπογραφή τους από τα παρόντα μέλη.

Στα απορρέοντα από τα πρακτικά είχαμε την ενημέρωση από τον Γραμματέα ότι
υπέβαλε εσπευσμένα την αίτηση επιδότησης ποιοτικής αναβάθμισης παραλίας για να
κερδίσουμε σειρά προτεραιότητας.

Ο Πρόεδρος επέκρινε την ενέργεια αυτή καθώς προκαταλάμβανε τις αποφάσεις των
μελών που θα συνεδρίαζαν σε 2 ημέρες.

Κατά την συζήτηση απεφασίσθη όπως διερευνηθεί η δυνατότητα συμπληρωματικής
αίτησης για πλήρη αξιοποίηση της επιδοτούμενης αναβάθμισης παραλίας.

2.0.0. ΣΧΕΔΙΟ ΑΝΑΠΛΑΣΗΣ ΠΥΡΗΝΑ

Λόγω μη έγκαιρης παραλαβής των τεχνικών όρων απεφασίσθη η αναβολή της
συζήτησης του θέματος για την επόμενη συνεδρία.

3.0.0. ΕΙΣΗΓΗΣΕΙΣ ΜΕΛΩΝ

3.1. Ο Πρόεδρος ζήτησε κατ' αρχήν τις θέσεις των μελών όσον αφορά το θέμα
ένταξης δημόσιων τουαλετών στο σχεδιασμό εξωραϊσμού της Χαβούζας στην περιοχή της
παραλίας.

• Κ. Ψωματής: Ναι, να ενταχθούν κατόπιν διαβούλευσης με τους άμεσα
επηρεαζόμενους.

• Μ. Φουτάς: Ναι, συμφωνεί με τον Κ. Ψ~~ατή
ος Κ.Σ. Πισσουρίου

Λάζαρος Λαζάρου
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• Κ. Φουτάς: Ναι, συμφωνεί με τον Κ. Ψωματή
• Α. Λαζάρου: Ναι αν είναι συγκεκαλυμμένες
• Σ. Αχιλλέως: Όχι
• Χ. Στυλιανίδης: Όχι στον συγκεκριμένο χώρο
• Α. Φιλίππου: Ναι αν είναι συγκεκαλυμμένες
• Α. Θεοδούλου: Ναι αν είναι συγκεκαλυμμένες
• Πρόεδρος: Όχι δημόσιες τουαλέτες χωρίς διαχειριστή.
Μετά τις πιο πάνω τοποθετήσεις απεφασίσθη όπως:

• Η υπηρεσία διαβουλευθεί με αρχιτέκτονα και επηρεαζόμενους και επανέλθει
• Ζητηθεί μετακίνηση του πύργου Αρχής Τηλεπικοινωνιών
• Αν προλαβαίνουμε να γίνει αίτηση για ένταξη στα σχέδια του Υφυπουργείου

Τουρισμού.

3.2. Ο Χάρης Στυλιανίδης έθεσε θέμα κόστους πάρκου Μακεδονίας και πλαστικού
χλοοτάπητα στο γήπεδο Δημοτικού. Από την συζήτηση προέκυψε η απόφαση όπως για το
1 ° γίνουν εισηγήσεις για μείωση κόστους και για το 2° να ετοιμαστεί η συμφωνία Κ. Σ και Σ.
Εφορείας με την βοήθεια της Αναπτυξιακής.

3.3. Εισήγηση της Κας. Αχιλλέως ήταν να ανοιχτούν οι προσφορές για την αγορά
υπηρεσιών καθαρισμού της παραλίας.

Καθαριότητα δημόσιων τουαλετών στην παραλία και παραλιακού
μετώπου

Αρ προσφοράς: 03/2021

Α/Α Όνομα Προσφοροδότη Ποσό Προσφοράς

1. ---- ---- --------- 7200 

2. ------------- ------------- 4500

3. ----- ---- -------- -------- 7164 

4. 7200 

5. 7600 

6. --------------------- 7170 

Τα μέλη αφού υπέγραψαν την δήλωση ευσυνείδητης και αμερόληπτης εκτέλεσης
καθηκόντων προχώρησαν στην κατακύρωση της προσφοράς στο όνομα του κυρίου

:που ήταν ο πιο χαμηλός προσφοροδότης.

3.4. Ο Κος Α. Λαζάρου εισηγήθηκε την φωταγώγηση της Χαβούζας. Τα μέλη
ενέκριναν την τοποθέτηση 2 φωτοβολταϊκών που θα αποκτηθούν με προσφορές
συνοπτικών διαδικασιών.
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3.5. Η εισήγηση του κ0υ Κ. Φουτά στο πλαίσιο λήψης μέτρων για αντιμετώπιση του
επεκτατισμού των γεωλογικών προβλημάτων στην κοινότητα, ήταν να γίνει μια προσπάθεια
εξοικονόμησης νερού με την τοποθέτηση σακουλιού με νερό στους νιαγάρες των σπιτιών.
Η εισήγηση έγινε δεκτή και ο Γραμματέας ανέλαβε να οργανώσει μια εκστρατεία
παράδοσης τέτοιων σακουλιών στις κατοικίες της περιοχής.

3.6. Ο Κ. Μ. Φουτάς εισηγείται την αναβολή υλοποίησης πλακόστρωτου
Παλαιοσχολείου μέχρι την σταθεροποίηση της περιοχής κατολίσθησης. Η θέση των μελών
είναι βεβαίως και θα γίνει αναβολή ωστόσο οι σχεδιασμοί πρέπει να ολοκληρωθούν για να
γίνει το έργο κάποια μέρα.

3.7. Ο Κος Κ. Ψωματής έθεσε θέμα νέου αιτήματος για την δημιουργία
κυματοθραυστών στον κόλπο Πισσουρίου. Κατά την συζήτηση του θέματος απεφασίσθη
όπως ζητηθεί συνάντηση με το Τμήμα θαλάσσιων έργων για ανταλλαγή απόψεων και
εκπόνηση μελέτης αντιμετώπισης της διάβρωσης του παραλιακού μετώπου.

Έθεσε επίσης θέμα τοποθέτησης του Συμβουλίου στα αιτήματα για δημιουργία
φωτοβολταϊκών πάρκων. Η συζήτηση του θέματος αυτού κατέληξε στην απόφαση ότι θα
ζητείται πάντα η θέση του Τμήματος Περιβάλλοντος καθώς και μια σειρά αντισταθμιστικών
μέτρων που το Συμβούλιο θα συγκεκριμενοποιήσει.

4.0.0. ΔΙΑΦΟΡΑ ΘΕΜΑΤΑ

Από την συζήτηση διαφόρων θεμάτων πάρθηκαν οι ακόλουθες αποφάσεις:
4.1. Να γίνει αίτημα στην ΑΗΚ για επέκταση του οδικού φωτισμού:
- στον δρόμο από την Οδό Κολοκοτρώνη προς συγκρότημα Λεπτός.
- Από Δημοτικό Σχολείο προς ξωκλήσι Προφήτη Ηλία
- Ενίσχυση του φωτισμού στον πυρήνα ( πλατεία και Οδός Απ. Ανδρέα).

4.2. Να είναι το Κ.Σ συνδιοργανωτής στην εκδήλωση που προγραμματίζει η
στην παραλία Πισσουρίου για το τουρνουά volley ball. Η διοργάνωση θα γίνει σε χρόνο που
θα καθοριστεί και νοουμένου ότι το επιτρέπουν οι συνθήκες πανδημίας.

4.3. Να ανατεθεί στο δικηγορικό γραφείο η υπεράσπιση του Κ.Σ στην
αγωγή

4.5. Με βάση το τρέχων σχέδιο επιχορήγησης του Υφυπουργείου Τουρισμού σχετικά
με την ποιοτική και αισθητική αναβάθμιση της παραλίας 2020-2022 να προκηρυχθεί
διαγωνισμός προσφορών για την αγορά 80 ομπρελών θαλάσσης για την κάλυψη των
συνολικών αναγκών όλων των εγκριμένων σημείων της παραλίας με βάση το εγκριμένο
σχέδιο χρήσης της παραλίας.

4.6. Να προχωρήσει στην δημιουργία διαφημιστικού βίντεο ύψους 450 ευρώ και
συμμετοχή του στην διαδικτυακή έκθεση τουρισμού που διοργανώνει το Υφυπουργείο
Τουρισμού.

--- - --------- ------- --------------------- --- ---------------- -----·--- ---- - --- - - - - - 

Σύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου

Λάζαρος Λαζάρου
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